
Prodaja najboljšega soseda, drugič

Iztekel seje rok za vložitev kandidatur za predstavnike kapitala v NS Laškega
Varuhu konkurence na vpogled osnutek sporazuma o prodaji Mercatorja
Ljubljana - Nova Ljubljanska banka je Uradu za varstvo konkurence RS posredovala osnutek sporazuma o skupni
prodaji Mercatorja. O sporazumu bo tekla beseda tudi na četrtkovi seji NS Pivovarne Laško, na kateri bodo med
drugim obravnavali poslovanje močno zadolžene pivovarne v prvem četrtletju, je včeraj napovedal predsednik NS
pivovarne Vladimir Malenkovič.

Potem ko je konec aprila prodaja
Mercatorja hrvaškemu Agrokorju
padla v vodo, bo prodaja »najbolj-
šega soseda« znova glavna tema
NS Pivovarne Laško. Tokrat bo na
dnevnem redu vprašanje, ali in pod
kakšnimi pogoji bi se Laško lahko
pridružilo konzorciju bank za pro-
dajo večinskega deleža Mercatorja.
»Pričakujem, da nas bo uprava v če-
trtek seznanila z novimi informaci-
jami o prodaji Mercatorja,« je včeraj
poudaril predsednik NS Vladimir
Malenkovič.

Pomembno vlogo pri paketni pro-
daji Mercatorja, če se bo ta zgodila,
bo imel tudi UVK. Varuh konku-
rence je bankam in Pivovarni Laško
z odločbo pred kratkim prepovedal
prenos lastništva delnic Mercatorja
brez svojega predhodnega soglasja,
zato je NLB v petek na UVK posre-
dovala osnutek odločbe o prodaji
Mercatorja.

»Interna razmerja med udele-
ženci sporazuma nas ne zanimajo,
temveč zgolj, ali so v prodajnem
sporazumu določbe, ki bi morda
lahko pomenile kršitev konkurenč-
nopravnih pravil,« je včeraj pouda-
ril prvi mož UVK Damjan Matičič.

To bi lahko pomenilo, da nadzor-
niki pivovarne v četrtek še ne bodo
odločali o paketni prodaji Merca-
torja, že ta teden, morda že danes,
pa se bo sestala nominacijska ko-
misija NS, zadolžena za izbor kan-
didatov za manjkajoče nadzornike

pivovarne. Njena naloga bo pregled
kandidatur, ki so do včeraj prispele
na javni poziv za predstavnike kapi-
tala v NS pivovarne. Vsaj dve so po-
sredovali mali delničarji. Društvo
MDS je predlagalo člana svojega
izvršilnega odbora Simona Čadeža,
ki je po stroki iz računovodske pa-
noge. Vseslovensko združenje ma-
lih delničarjev (VZMD) pa je znova
predlagalo Bojana Ludviga Šefa,
ki je bil sicer izvoljen na podlagi
predloga VZMD na 15, torej tako
imenovani stopniščni skupščini.
»S ponovno kandidaturo poskuša-
mo zagotoviti, da bi tudi mali del-

ničarji dobili možnost sodelovanja
pri upravljanju družbe,« je povedal
predsednik VZMD Kristjan Verbič.

Na četrtkovi seji NS bo beseda
tekla tudi o pripravah na junijsko
skupščino družbe, na kateri naj
bi govorili o predlogu Kapitalske
družbe o dokapitalizaciji Pivovarne
Laško. Dokapitalizacija je nujna za
finančno sanacijo močno zadolže-
ne pivovarne, vendar je možnost,
da bi dokapitalizirala Laško, doslej
napovedala le Kapitalska družba
kot sedemodstotna lastnica pivo-
varne.
Vanja Tekavec

UVK BO IMEL POMEMBNO VLOGO PRI PAKETNI PRODAJI MERCATORJA.
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